
Mötesprotokoll styrIT 21/22
Tid och datum: 18:00 2022-04-28

Närvarande

styrIT
● Ordförande: William Albertsson
● Vice ordförande: Jacob

Thorselius Pedersen
● Kassör: Albert Lund
● SAMO: Viktor Fredholm
● Sekreterare: Tobias Karlsson
● Ledamot: Josefine Nord
● Ledamot: David Möller

Övriga mötesdeltagare
-

Mötets ordförande

William Albertsson

Mötets sekreterare

Tobias Karlsson

Justerare

Josefine Nord
Viktor Fredholm

Mötet öppnas 18:10

Vad har hänt sedan förra mötet?
● Sektionsmötesworkshop

Den kommande veckan:
● Asplunch
● GCC-möte
● Sektionsmöteskallelse
● DatE-IT styrelsemöte
● Datatjej-möte med EqualIT
● PL-möte
● Deadline för motioner

Diskussioner:
● “frITid ifrågasätter beslut om subventionering”

- Bakgrund:
- frITid ville ha subventionering för paintball och bodyflight, vi godkände 1

av dem förra veckan. De ifrågasätter vår motivering att det är en stor
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mängd pengar som går till en liten grupp människor, och lyfter att dessa
arrangemang drar en annan målgrupp än deras vanliga arrangemang.

- Diskussion:
- Det är väldigt mycket pengar per person, 600 kr/person

- Inte så många människor och väldigt mycket pengar, och inte så
lång tid i fallet av bodyflight

- Kul att det lockar nya deltagare men det går att hitta betydligt billigare arr
- Beslut: Vi står fast vid vårt beslut

● “Subventionering kod & vin”
- Bakgrund:

- digIT önskar subventionering för kod & vin, där de vill bjuda på pizza till
alla deltagare.

- De föreslår 1 pizza/person * 30 personer * 100 kr/pizza  = 3000 kr. Som
alternativt lyfter de även ½ pizza var, 1500 kr.

- Diskussion:
- Det kommer ofta en del pateter på Kod & Vin, pengarna borde endast gå

till sektionsmedlemmar
- Har gått till icke-medlemmar till bla. balen och pedagogiskapriset
- Kul att det kommer pateter, men de kan ju köpa själva utan

problem
- Kul att locka fler att komma på Kod & Vin
- Kan bli en del matsvinn ifall alla får en pizza var

- Folk tar antagligen med sig hem istället för att slänga, men vi vill
inte finansiera folks matlådor

- Många äter dock en pizza utan problem
- Röstning

- Godkänna 3000 kr
- 7

- Neka
- 0

- Beslut: Vi godkänner att digIT får 3000 kr i minskade intäkter för att köpa
pizza på Kod & Vin

● “FlashIT utökad profilering”
- Bakgrund:

- FlashIT önskar utökad profilering till totalt 8168kr, 1361kr/person.
- Detta skulle täcka hängselbyxor, 1 hoodie & 1 tshirt.
- Godkänner vi ökningen?

- Diskussion:
- Bra ansökan
- En ansökan om arbetskläder ska innehålla:
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- när och i vilka sammanhang arbetskläderna kommer användas
- Hängslebyxorna är motiverade men inte riktigt det andra

- varför gruppen vill ha arbetskläder
-

- en ungefärlig kostnadsberäkning
- Yes

- Styrelsen ska vid beslut om en ansökan om arbetskläder särskilt beakta:
- hur mycket kläderna kommer användas

- Behövs tshirt egentligen?
- Tshirt är najs när det är varmt, hoodie när det är

kallt
- Kläder ska inte bara köpas för att det går. Inte så bra för

miljön att det köps in så mycket kläder som bara används i
ett år

- vilken exponering sektionen får
- FlashIT har blivit mycket mer kända på sistone. Hängslen

har nog bidragit till det.
- T-shirt syns inte så bra under hängslen

- kostnaden i förhållande till de andra punkterna
- -

- Röstning
- Godkänna med tshirt

- 0
- Godkänna utan tshirt

- 7
- Neka

- 0
- Beslut: Vi godkänner fast utan tshirt

● “Äskning hopp studsmatta”
- Bakgrund:

- LP har äskat för att hoppa studsmatta i en hoppark. Han räknar med 20
personer utifrån en intresseanmälan, och det skulle kosta 5435 kr(~270
kr/person)

- Diskussion:
- Låg kostnad per person om man jämför med andra liknande arrangemang
- Najs att det redan finns garanterade deltagare
- Röstning

- Godkänna
- 7

- Neka
- 0

- Beslut: Vi godkänner äskningen
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● “Motion - Öka FlashITs profilering”
- Bakgrund:

- FlashIT önskar klassificera sig som en overallskommitté tillsammans med
NollKIT, P.R.I.T. och sexIT. De har haft hängselbyxor i ett år, något som
upplevts bra av flera anledningar.

- Diskussion:
- Blir man en overallkommité genom att bara ha hängslebyxor i ett år

- Kanske vänta lite och se om det håller i sig
- Om det går igenom, i praktiken så blir det att styrIT inte måste

bestämma om detta varje år
- Det namnet spelar egentligen ingen roll så kanske borde kolla på

att bara skriva vilka kommittéer får vilken mängd pengar?
- På datasektionen har alla ovvar
- Vi nekade precis 1300 kr
- Behöver de alla kläder?

- Inte så bra att konsumera
- Vi funderar mer tills nästa möte

● “Motion - Omstrukturera snITs poster”
- Bakgrund:

- Kråden önskar förenkla och förtydliga snITs poster.
- Han yrkar på att ta bort vice ordförande och sekreterare och lägga dess

ansvar på kommittén(alt. att bort om det anses överflödigt), samt
specificera ett övre tak på ledamöter.

- Diskussion:
- Han har pratat med VOU(?) och det finns inga krav på att dessa poster

ska finnas
- Tankar

- Varför finns de posterna?
- Ansvara för protokoll och agera ordförande om ordinarie

ordförande försvinner
- Hade nog underlättat för spontansökningar
- Samma undre gräns som innan
- Hade kunnat skicka till emeritus och fråga vad de tycker

- Det hade man kunnat göra med alla egentligen
- Folk säger ifrån om de tycker det är dumt

- Borde kolla upp ifall några ansvarsområden försvinner, reglemente
osv

- Prel röstning
- Bifall

- 6
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- Avslag
- 0

- Beslut:

● “Motion - Överlämningsbudget”
- Bakgrund:

- Knuten önskar öka överlämningsbudgeten. Från maxtaket 3000kr ->
4500kr, 215kr/person -> 265kr/person.

- Detta motiveras med inflation sen det policyn sattes, samt förbättrad
ekonomi.

- Diskussion:
- Underlag

- Varför ökade den 17, men framförallt minskade igen 18?
- Skumt med den gamla höjningen, hade varit väldigt bra att veta

varför
- Inflationen räknas från 2015 när den sattes senast 2018?

- Teambuildingskostnaden ökade för ett tag sedan, varför inte
överlämningen

- Känns som en rimlig höjning
- Nu kan en fullsatt kommitté (8*2) gå över taket (3000) med 440 kr
- Varför ha ett tak?

- Om kommittéer blir större
- styrIT kan godkänna upp till övre taket

- T.ex. boendekostnader skalar inte linjärt
- Vi ber motionären kolla upp vår tankar och skicka in en ny version till

nästa vecka
- Beslut:

● “Motion - TrädgårdsmästerIT”
- Bakgrund:

- Det har kommit in en motion om att skapa kommittén TrädgårdsmästerIT.
De ska bland annat ta hand om växter i Hubben.

- Diskussion:
- Motionären menar 0-2 ledamöter. Max 4 personer totalt dvs
- Sektionsfunktionärer istället för en kommitté?

- Då ser man lite vilket intresse som finns
- Mindre administration från deras håll

- Mer jobb för styrIT
- Syns bättre som kommitté och kanske ökar intresset
- Förening istället?

- Då måste man skaffa medlemmar och grejer. Jobbigt
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- Typ som FikIT eller FlashIT (fram till nyligen), de har inte
jagat medlemmar och agerat ganska mycket mot sektionen

- Funktionär är lite ouppskattat arbete, då är kommitté mycket bättre
- Jobbigt att lägga inval i LP4

- Kan välja in en interimkommitté som fixar aspning osv
- LP1 kan vara bra. Krockar lite smått med mottagningen men det

känns som att det går
- Finns andra som tänkte skicka in en motion om en liknande grupp
- Intressekoll

- Bifall
- 4

- Avslag
- 1

- Beslut:

● “Motion - kaffegrupp”
- Bakgrund:

- Det har kommit in en motion om att skapa en kaffegrupp vars syfte är att
ta hand om Hubbens kaffemaskin och införskaffa en ny sådan

- Diskussion:
- Underlag

- Väldigt diffusa exempel bilder
- Bilderna på maskinerna

- Hyresvärd?
- Hur stora är maskinerna? Får de plats på hyllan?

- Tankar
- Tråkigt att begränsa folk som inte orkar krossa bönor
- Vill sektionen ha kaffemaskiner?

- Tidigare under läsåret fanns det en grupp som skulle hitta
en maskin, utan framgång

- Komplicerade maskiner kanske skrämmer bort folk?
- Kanske kan hålla nån utbildning för Nollan

- Kan ålägga gruppen att undersöka vad sektionen vill ha istället
- styrIT kan godkänna

- Vem städar maskinen?
- Hyr man maskinen? Städar de?
- Den som är i Hubben nu städas inte så ofta

- Var förvarar man kaffebönor?
- Samma ställe som nu?

- Sista att-satsen
- Ska tydligen komma från någon liten gård som inte betalat

för att få Fairtrade certifieringen

Doc ID: 9678c5de3f6fc79022a13b9de332dc339a3a1c3b



- Att lägga till att styrIT kan göra undantag är i princip
samma som att stryka hela grejen då detta är en
överväldigande majoritet av kaffet som köps in

- Tråkigt att ha undantag på policys
- “etableringen av kontakt med kaffeleverantör”

- Vad betyder det?

Äskningar:
● “Äskning hoppa studsmatta” (se bilaga)

- Beslut: Godkänd
- Motivering/Diskussion

- Låg kostnad per person om man jämför med andra liknande arrangemang
- Najs att det redan finns garanterade deltagare

Övrigt:
● “FuM och Mecenat”

○ I årets FuM-val har man behövt ha ett mecenatkonto för att kunna rösta. Känns
inte så demokratiskt

○ Beslut: Vi tar vidare det till KU

Mötet avslutas 21:13

_______________________
Förste justerare
Josefine Nord

_______________________
Andre justerare
Viktor Fredholm
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